

<p>Élaboration et mise en place d'un Pôle Accréditation et Assurance Qualité des Instituts et Programmes de formation Ciblant les Collectivités Territoriales Africaines au niveau de ALGA de CGLU-Afrique</p>	<p>Design and establishment within ALGA of UCLG-Africa an Accreditation and Quality Assurance Cluster for Institutes and Training Programs targeting African Local &Regional Governments</p>
<p>CLARIFICATION</p>	<p>CLARIFICATION</p>
<p>Au niveau du point III des termes de référence portant sur les objectifs spécifiques de l'étude, et plus particulièrement l'objectif spécifique n° 3 sur l'expérience pilote à mener au niveau de cinq Instituts de formation et cinq programmes de formation, cela ne signifie pas que le Consultant doit procéder à l'accréditation de ces Instituts et Programmes à ce stade de l'étude. Sa mission consiste à identifier ces Instituts et Programmes de formation, de les présenter et de justifier leur choix. Il lui appartient, dans la mesure du possible, de les contacter pour obtenir leur adhésion à cette réforme par tous les moyens qu'il jugera approprié.</p>	<p>At the level of paragraph III of the terms of reference concerning the specific objectives of the study, and more particularly the specific objective n ° 3 on the pilot experience to be carried out at the level of five training institutes and five training programs, this does not mean that the Consultant must proceed with the accreditation of these Institutes and Programs at this stage of the study. Its mission is to identify these Institutes and Training Programs, to present them and to justify their choice. It is up to him, as far as possible, to contact them to obtain their support for this reform by any means he deems appropriate.</p>